我的露营
             我跟我的朋友们一起参加了学校的露营，这次的露营非常地好玩，离开了城市的喧闹，它让我感到了大自然的清新，并且我们还学到了关于土著人的生活习惯。
           我们去的第一天晚上玩了 flying fox。它是一个绳索活动，因为是在晚上玩的，我们看不见脚下的路，所以变得非常刺激。我们用拍立得拍了好多照片作为纪念。晚上回宿舍的时候我们都很激动，所以我们都很晚才睡。老师把我、Esther、Mila和Jae放在了一个宿舍，我们根本安静不下来。
           我们在第三天的时候去了山上，我们一起走了差不多七公里，我们前天准备的大背包非常重，一旦我们往后仰就会被这个背包弄翻。我们就这样背着这个沉重的背包跨越了无数颗倒下的大树，最后终于到了露营的位置扎根下来，打开了我们带的帐篷开始搭建起来。晚饭吃的是我们从山底下背上来的意大利面，我们等面刚熟的时候就已经迫不及待开始吃了，因为我们实在是太饿了。吃完天也黑了，我们就在火堆旁烤起了棉花糖吃，还玩了狼人杀游戏，之后我们就分别去我们的帐篷睡觉去了，第二天一早我们才下山回到我们的住宿。
          最后一天的时候我们是最伤心的，因为我们下一周就要回学校上学了。我们在最后一天回顾了我们这几天干的所有有趣事情，老师在晚上的时候把我们三个组拍的照片弄成了一个视频给我们看了，我们还在那儿一起唱歌，那时我就在想我们在一起的时间很短暂，但我们有一大堆美好的回忆。我们在露营地吃的最后一餐是BBQ，之后我们就拖着沉重的行李上车准备回家了。
          通过这次的露营，我不仅欣赏到了大自然的美丽风光，也让我跟我的朋友们度过了愉快的时光，还让我意识到离开手机和喧闹的城市回归自然是多么美好。

My Camping
My friends and I participated in the school camping. This camping was very fun. It made me feel the freshness of nature, away from busy city, and we also learned about the living habits of the indigenous people.
On the first night, we played flying fox. It was a rope activity. Because we couldn't see the road under our feet at night, it became very exciting. We took a lot of photos with Polaroid as a souvenir. It was our first night We were very excited, when we returned to our cabin, we went to bed very late. The teacher put me, Esther, Mila and Jae in a cabin, and we couldn't calm down at all.
On the third day, we went to the mountain. We walked about seven kilometres together. The big backpack we prepared the day before, it was very heavy. Once we leaned back, the backpack would take us down. We carried this heavy backpack and crossed countless fallen trees. Finally, we finally arrived at our camping location and took root, opened our tent and started to set up. Our dinner at night was the pasta we carried from the bottom of the mountain. We started eating when the pasta was just cooked because we were so hungry. After eating, it was dark, so we roasted marshmallows by the fire and played the mafia game, then we went to sleep in our tents. We would go down the mountain and return to our accommodation early tomorrow morning.
The last day was the saddest for us because we would go back to school next week. We reviewed all the interesting things we did in the past few days on the last day. The teacher made a video of the photos taken by our three groups in the evening and showed it to us. We also sang together there. At that time, I was thinking that our time together was short, but we had a lot of good memories. The last meal we had at the campsite was BBQ, and then we dragged our heavy luggage to the bus to go home.
Through this camping, I not only appreciated the beautiful scenery of nature, but also had a good time with my friends. It also made me realize how wonderful it is to leave the mobile phone and the noisy city and return to nature.


